



Communication Kit (FR & EN)

Support program for Med MPA : setting up visitor fees in a Marine Protected Area

---

Social medias templates :

Visuels :

Vidéo : <https://www.youtube.com/watch?v=0O5mNJYA08s>

(We recommend the video but if you prefer, feel free to share the pictures in the Communication Kit)

Textes :

EN :

Too many Mediterranean MPAs are facing a recurrent lack of financing resources, needed to carry out their missions: restoring vulnerable ecosystems & provide services to coastal community.

To help MPAs managers to develop diversified self-generated revenues, our partner, BlueSeeds, produced a practical guide on financing mechanisms.

BlueSeeds now wants to go further and support directly MPA managers in the implementation of such financing mechanisms. To do so, BlueSeeds is launching a one-year FREE support programme for setting up visitor fee systems in Mediterranean MPAs, starting in July 2021.

You work for a Mediterranean MPA and you want to implement a visitor fee mechanism in your MPA? Send your application & benefit from this one year FREE support program!

This support program is part of the Co-Managed No-Take zones/MPAs project, funded by the @MAVA Foundation, conducted in collaboration with @MedPan, @SPARAC, @WWF, @AGIR, @LIFE Platform, @Notre Grand Bleu, @HCMR.

+ web page link : EN <https://bluseeds.org/en/visitor-fees-support-programme-en/>

FR <https://bluseeds.org/offre/programme-daccompagnement-droit-dentree/>

Tagg - Facebook : @BlueSeeds / LinkedIn @BlueSeeds / Instagram : @bluseedsteam / Twitter @BlueSeedsTeam

FR :

Beaucoup d'AMP méditerranéennes font face à un manque récurrent de ressources financières nécessaires pour mener à bien leurs missions : restaurer les écosystèmes vulnérables et fournir des services aux communautés côtières. Pour aider les gestionnaires d'AMP à diversifier leur source de revenus, notre partenaire, BlueSeeds, a produit un guide pratique sur les mécanismes de financement. BlueSeeds souhaite désormais aller plus loin et accompagner directement les gestionnaires d'AMP dans la mise en place de tels mécanismes. BlueSeeds lance donc un programme de soutien GRATUIT d'un an pour la mise en œuvre de systèmes de droits d'entrée pour les aires marines protégées méditerranéennes, à partir de juillet 2021. Vous travaillez pour une AMP méditerranéenne et vous souhaitez mettre en place un mécanisme de droits d'entrée dans votre AMP? Envoyez votre candidature et bénéficiez de ce programme de soutien GRATUIT d'un an !

Ce programme fait partie du projet Co-Managed No-Take zones/MPAs, financé par la Fondation @MAVA, mené en collaboration avec @MedPan, @SPARAC, @WWF, @AGIR, @LIFE Platform, @Notre Grand Bleu, @HCMR.

+ web page link : EN <https://bluseeds.org/en/visitor-fees-support-programme-en/>

FR <https://bluseeds.org/offre/programme-daccompagnement-droit-dentree/>

Tagg - Facebook : @BlueSeeds / LinkedIn @BlueSeeds / Instagram : @bluseedsteam / Twitter @BlueSeedsTeam

Timing : We suggest you to share the first time on the 6th of May, and make some reminds until the end of the call.

Thank you ! Merci !